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Protokół nr 9lt|

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbytego w dniu 24 i 28 listopada 2011 r. w sali

sesyjnej Urzędu Gminy w Goleszowie przy ul. 1 Maja 5.

W posiedzeniu, któremu przewodniczyła przewodnicząca Komisji Janina Wantulok

udział wzięli członkowie Komisji według listy obecności stanowiqcej zatqczniknr ] do nin.

protokotu oraz zaproszeni goście według załqcznika nr 2.

PrzewodniczącaKomisji Janina Wantulok w dniu 25 listopada2OII r. o godzinie 1500

otworzyła posiedzenie Komisji i po powitaniu członków Komisji oraz gości oświadczyła' iŻ

zgodnie z |istą obecności w posiedzeniu uczestniczą wszyscy członkowie Komisji.

Podejmowane decyzje będ4 zatem prawomocne.

Następnie przewodnicząca przedstawiła projekt porządku obrad, który otrzymali członkowie

Komisji:

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.

2. Wydanie opinii w sprawie zlożonych wniosków na poprzednim posiedzeniu.

3. Złożenie wyjaśnień p. Dyrektor Przedszkola i wykonawcy p. Przepióra

4. Analiza kosztów tegorocznego Przeglądu,,TON 20!|".

5. Sprawy bieżące.

Przewodnicz4ca Komisji zawnioskowała o zmianę porz4dku obrad - a mianowicie zamianę

kolejnoŚci omawianych spraw. Po zmianie porz4dek obrad przedstawia się następująco:

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.

2, Złożenie wyjaśnień p. Dyrektor Przedszkola i wykonawcy p. Przepióra

3. Ana|iza kosztów tegorocznego Przeglądu ,oToN 20|1,.

4. Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na poprzednim posiedzeniu.

5. Sprawy bieżące.

Z uwagl ze pan Przepióra telefonicznie poinformował, o niemożliwości stawienia się

przed komisja w dniu dzisiejszym, a przychylił się do przybycia na komisję w dniu

28.||.20| l o godz. 8.00, to pani przewodniczqca Zaproponowała, aby pkt drugi porządku

został zrea|lzowany w dwóch etapach. W dniu dzisiejszym wysłuchanie wyjaśnień pani
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Dyr. Przedszkola. przerwanię obrad i dalsze ich kontynuowanie , po wznowieniu, w dniu

f8.|1.20| l r. celem przyjęcia wyjaśnień od pana Przepióry.

Porządek obrad został przyjęty j ednogłośnie.

Ad.l. Przvięcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisii.

Po zapoznaniu się z treścią plotokołu nr 8/1 l z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło

się w dniu 20 paźLdziernika 20l l r. Komisj aprzyjęł.a protokół jednogłośnie.

Ad.2. Złożenie rwiaśnień p. Dvrektor Przedszkola i wvkonawcv p. Przepióra.

Wyjaśnienia w Sprawie budowy placu zabavt przy Przedszkolu w Goleszowrc złoŻyŁa p,

Dyrektor Przedszkola, Halina Szczypior. Jako osoba odpowiedziaLna za organizowanie zajęć,

nie brała jednak udziału w uzgadnianiu rozwiązan technicznych, dotyczących wyposażenia

placu Zabaw na terenie tego przedszkola. Nie składał'ateŻ wniosku w tej sprawie do budzetu

Gminy.

Z uwagi, Żę zadanie to realizowane było przez Gminę, a Przedszkole nie posiadało iadnych

środków finansowych przewidzianych na ten cel, nie przejawtał^a z tego powodu większego

zainteręsowania tymi sprawami. Większą inicjatywę wykazywał'a grupa przedstawicieli Rady

Rodziców i radni Gminy Goleszów. Prawdopodobnie ta sama grupa rodziców pojechała do

Sanepidu w Cieszynie z inicjatywą, by ten wydał zaświadczenie, Że będące aktualnie na

terenie przedszkola urządzenia nie posiadają atestu. Tak tez się stało. Protokół z kontroli

sanepidu dał, początek do usunięcia z terenu placu zabaw starych urządzen.

Z informacji pani Dyrektor wynika' Że zadanie to w pierwszym ,'odkryciu'' miało kosztować

34 tys. zł. Kolejne oferta skierowana wg jej wiedzy do pana Przepióry, pTzez wspomniane juz

osoby wyniosta 65 tys. zł. oferta ta prawdopodobnie uwzględniała oczekiwania tej grupy' w

zakresie wyposażenia placu zabaw na określony sprzęt. W odpowiedzi na taką inicjatywę,

pan Przepióra zaproponował za oddanie do uzytku tego rodzaju obiektu, kwotę 62 tys, zł'. Co

zostało ptzez te grupę przyjęte' W trakcie budowy urządzen, wykonawca zmienlł połozenie

niektórych urz4dzeń na placu zabaw. Byó może z tego powodu zwiększyty się koszty

końcowe tego zadania. Wg wstępnych uzgodnień, na placu miały być trzy i1ezdzalnie, ale w

wyniku ciągłych negocjacji ',$fupy'' rady rodziców, doprowadzono do zabudowy czterech

ZjeŻdŻa|ni'

W związku z niejasną sytuacja dotyczqcą przebiegu procesu uzgadniania w zakresie

wyposazenia w niezbędne urządzenia placu zabaw na tęręnię przedszkola w Goleszowie,

Komisja sformułowała następujące wnioski do Wójta Gminy:
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l)Pani Dyr. Przedszkola sporz4dzi pisemna informacje na temat organizacji i przebiegu prac
zwi4zanych z budową placu zabaw przy Przed'szkolu w Goleszowie.
2)Kto był inicjatorem budowy tego obiektu.

3)Kto wystąpił z wnioskięm o rozbudowę placu zabaw, z dnia 16.08.2011 r. i na jakiej
podstawie.

4)Kto zdecydował o zmianie zakresu robót i zapewnił zagwatantowanie środków
finansowych na jego rea|izację.

o godz. ] 5.50 z posiedzenia wyszedł radny _ Bogusław Konecki.
W dalszej części wyjaśnień, pani Dyrektor oświadc zył'a, Że po dokonanym odbio rze urządzeń
na terenie przedszkola, otrzymała protokół odbioru i ceńyfikat dotyczqcy zamontowanych
urządzen.

W dniu 28.||.201l r. o godz. 8.30 wznowiono posiedzenie Komisji' w części dotyczqcej
przyjęcia wyjaśnień od wykonawcy placu zabaw - pana Przepióry. Wyjaśnił on' ze wg
otrzymanej I propozycji budowy placu zabaw. przedstawit ofertę na kwotę 45 tys, zł,
Negocjacje w sprawie budowy i wyposazenia tego obiektu w urządzenra prowadziły z nim
dwie panie z Rady Rodziców ( jedna z nichto pani Monika), radni - pan orawiec' pan Joniec
i pan Bodak. W dalszym ciągu negocjacji grupa ta sugerowała różne wyposażenie, pytając
cały czas ile to moze kosztować. W trakcie rozmów telefonicznych wynikło, ze w
negocjacjach bierze udział więcej osób (firm). W pewnym mom encie zrozumiałem' że
wybrana został inna firma, ubiegająca się tei o wykonanie tego zadania, Po jakimś czasię
jednak (kilka dni) otrzymatem ponowny telefon, abym jak najszyb ciej przygotował i wysłał
ofertę. W trakcie tych rozmów zorientowałem się, co ta ,,grupa'' chce zrobić na placu zabaw.
Pod tym katem przygotowałem ofertę na 62 tys. zł. W trakcie prac okazało się, że ilość
Zaproponowanych urzqdzeń do ułożenia, na proponowanym terenie jest za duŻa, w związku z
czym na|eŻy powiększyć teren ptzeznaczony pod taka zabud,owę' Powiększono zatem p|ac
zabaw z przewidywanych 9I m2, o kolejne 19 m2. Po zakonczeniu prac okazał'o się' ze kosf
urządzeń wyniósł około 50 tys. zł, a prace związane z przygotowaniem podŁoŻa wyliczone
zostały na kwotę około 17 tys. zł. Całość, zadania wyszła na około 67'000'00 zł.w trakcie
rozmów wynikało, Że 45 tys. zł zabezpieczonych jest z Urzędu Gminy' 3.44O,O0 zł będzie z
,,alkoholowych'', a 1.600,00 zł otrzymam od Rady Rodziców. W związku ztym sporządzona
została druga umowa' jako oferta na przygotowanie podtoŻa pod budow ę urządzeń na placu
zabaw, zafakturowana jako roboty dodatkowe. Pieni4dze, za wykonanie tego zadania pan
Przepióra otrzymał z Gminy, w dwóch ratach. o godz. 8'50 pan Przepiora opuŚcił
posiedzenie Komisji Rewizyjnej



Protokoł nr 9/I I z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy odbytegow dniu 24 listopada 20] I r. stroną4

Komisja sporządziłaprotokół pokontrolny, który Został. przyjęty przezKomisję jednogłośnie'

Stanowi on załqcznik nr 3 do nin. protokołu.

Ad.3. Analiza kosztów tegorocznego Przegladu ..TON 2011''.

Informacji udzieliła Dyr. GoK, pani Lidia Lankocz. Poinformowała członków Komisji z

warunkami organizacji takiej imprezy' pozyskiwaniem środków finanso!\rych na realizację

przedsięwzięcia oraz obsługa ftzyczną dla zapewnienia prawidłowego jej przebiegu.

Koszt trzydniowego ,'Przeglądu'' wyniósł około 5.900,00 zł' W czasie trzydniowych imprez

zaprezentowało się 655 osób, z tego 400 dzieci' obsługę orgarizacyjną całej imptezy

wykonali pracownicy tej placówki, w ramach godzin pracy.

Komisja przyjęła do wiadomości informacje Dyr. Gminnego ośrodka Kultury w Goleszowie

pani Lidii Lankocz, na temat kosztów tegorocznego przeglqdu ,,ToN 20II,.

Ad.4. Wydanie opinii Ę sprawie zlożonych wniosków na poprzednim posiedzeniu.

W zawiązku z nieobecnością Wojta Gminy na posiedzeniu Komisji wydanie opinii w sprawie

wniosków zostaje przesunięte na następne posiedzenie Komisji.

Ad.S. Sprawv bieżace.

W tym punkcie porządku obrad nikt nie zabrał. głosu.

Na tym protokół zakonczono. Godz. 18.05

Protokołowała:

Przewodnicząca Komisj i Rewizyj nej

Janina Wantulok


